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استاندار هرمزگان :

مردم نباید تاوان کمبود فضای آموزشی 
شهرک های جدید را بدهند

مهدی دوســتی در جلســه شورای مســکن استان 
هرمــزگان، عملکــرد فرمانــداران و ادارات راه و 
شهرســازی در تشــکیل پرونده فیزیکی مردم برای 
واگذاری زمین طرح نهضت ملی مسکن بررسی و با 
قدردانی از اقدامات ۱۰ روزه فرمانداران شهرستان های 
میناب، سیریک و رودان در این مسیر، تاکیدکرد: ورود 
به مرحله واگذاری و اجرایی نهضت ملی مسکن منوط 
به تسریع در  امر تشکیل پرونده ها است و فرمانداران 

باید با حساسیت موضوع را دنبال کنند. 
وی نتیجه گرایی در فرآیندهای طرح مسکن ملی را مهم 

خواند و تصریح کرد: در تمامی مراحل از آماده سازی 
تا انتخاب پیمانکار، قرارداد ملاک عمل خواهد بود و 
اصلی تریــن وظیفه ما تعیین تکلیف و برطرف کردن 
تداخلات ایجادشــده به ویژه در بخش زیرساخت ها 

است.
نماینده عالی دولت در هرمزگان با اشــاره به عملکرد 
ضعیف دولت های قبل در ایجاد فضای آموزشــی در 
شهرک ها و مناطق مسکونی جدید، تصریح کرد: مردم 
نباید تاوان این ترک فعل و ناتوانی را بدهند از این رو 
صدور پروانه و پایان کار خانه های مردم نباید به مسئله 

عدم ایجاد فضای آموزشی  گره بخورد.
وی ایجاد کلاس درس نزدیک به سکونتگاه های دانش 
آموزان در مناطق جدید را تعهد استاندار و مدیران مرتبط 
اعلام کرد و افزود: جدول نیاز فضای آموزشی در این 
مناطق با اولویت مدارس دخترانه و مدرسه های نیمه 
تمام اعلام شود تا زمین در بهترین موقعیت که تراکم 
جمعیت بالایی هم داشــته باشد شناسایی و نسبت به 

احداث و تکمیل فضای آموزشی متعهد شویم.
اســتاندار هرمزگان با اشاره به پایلوت بودن استان در 
اجرای طرح مسکن تدریجی و مسکن متری خواستار 
آماده کردن گزارشی از روند پیشرفت این پروژه و طرح 

آن در جلسه  آتی شورای مسکن شد.
در ادامه نشست شورای مسکن، موضوعات انشعابات 
موقت کارگاهی، مشکل تعاونی های مسکن مهر، تهیه 
فراخوان واگذاری زمین مسکونی در بوموسی و ایجاد 
شرایط ویژه برای ساخت مسکن در این جزیره و نحوه 
اجرای نهضت ملی مســکن در دو منطقه آزاد کیش و 

قشم مورد بحث و بررسی قرار گرفت .

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
گفــت: مردم نباید تاوان ایــن ترک فعل و 
ناتوانــی را بدهند از این رو صدور پروانه و 
پایان کار خانه های مردم نباید به مسئله عدم 

ایجاد فضای آموزشی  گره بخورد.

کاهش چشمگیر عوارض کشاورزی
 در هرمزگان

اقتصاد کیش-  رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان با بیان اینکه توسعه کشت 
گلخانه به بیش از ۷۰هکتار در شهرستان میناب افزایش یافت، گفت : با پیگیری های 
صورت گرفته پرداخت عوارض کشاورزان از ۱۲درصد به نیم درصد کاهش یافت. 

عباس مویدی در حاشیه بازدید از زمین های کشاورزی شهرستان میناب با اشاره به 
ظرفیت های عظیم این شهرستان اظهار کرد: شهرستان میناب به عنوان یکی از مهمترین 
قطب های کشــاورزی استان و حتی جنوب کشور نقش بسزایی در تولید و اشتغال 

هرمزگان ایفا می کند. 
وی  ویژگی های خاص زراعی میناب را در کشور مثال زدنی دانست و افزود: طرح 
۲هزار هکتاری بخش مرکزی میناب که براساس تعهدات سازمان جهاد کشاورزی با 
تلاش و همت همکاران در دست اقدام است، تا پایان سال جاری با هدف حمایت از 

تلاشگران عرصه کشاورزی  و توسعه این صنعت به اتمام خواهید رسید. 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان یادآور شد: در شاخه شمالی شهرستان نیز با 
حمایت هاو پیگیری های صورت گرفته با پیشرف مناسبی مواجه هستیم که نشان از 

حرکت های خوبی در سطح شهرستان است. 
مویدی ادامه داد: در حوزه باغات شهرستان نیز  بر اساس الگوی کشت همکاری های 
لازم جهت اصلاح فرهنگ و رویه و با توســعه شیوه های آبیاری نوین، بطور جدی 

در حال انجام است.
وی تصریح کرد: دهیاران بر اساس وظایفی که در قانون برای آنها تعریف شده، همکاری 
شایانی برای اجرایی شدن سیاست های جهاد کشاورزی در حوزه طرح واگذاری و 
سایر امور محوله با ادارات جهاد کشاورزی در شهرستانها در خصوص طرح واگذاری 

ها و سایر امور داشته اند که قابل تحسین است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان توجه به ظرفیت های کشاورزی در  روستا 
ها با ارائه طرح های اقتصادی و پیشران را سبب توسعه روستاها و درآمد زایی برای 
آنان دانست و ادامه داد: طرح های اصولی که با در نظر گرفتن الگوی کشت و البته با 
نظر کارشناسان این مجموعه در قالب جلسات مشترک ارائه می گردد، بهترین راه برای 

فرهنگ سازی در زمینه حل برخی از مشکلات پیش روی کشاورزان است. 
وی  با بیان اینکه از زمان حضور بنده در جایگاه مدیریت عالی سازمان جهاد کشاورزی 
استان، توسعه کشت گلخانه ای شهرستان میناب در دستور کار  قرار گرفته شده است، 
افزود: بیش از ۷۰ هکتار از اراضی زیر کشت شهرستان به سمت گلخانه داری هدایت 

شده که این خود موید فعالیت های کارشناسی و دقیق است. 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان خاطرنشان کرد: در حوزه آبیاری تحت فشار 
نیز توفیقاتی شگرف حاصل گردیده که با مساعدت همکاران در جهاد شهرستان و کار 

کارشناسی و البته رعایت اصول در حال انجام است. 
مویدی به مبحث عوارض در حوزه کشــاورزی اشــاره کرد و افزود: با پیگیری های 
صورت گرفته، پرداخت عوارض را با هدف حمایت از جامعه هدف از ۱۲درصد به 
نیم درصد کاهش داده تا نگرانی های تلاشگران عرصه کشاورزی استان در این بخش 

نیز به حداقل برسد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان خبرداد:

واحد یک بخار نیروگاه بندرعباس 
وارد مدار شد

اقتصاد کیش-   مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از وارد مدار شدن واحد شماره یک بخار 
این نیروگاه پس از اتمام تعمیرات نیمه اساسی و اتصال به شبکه سراسری برق خبر داد. 
داریوش محمودی در بازدید از فعالیت نیروگاه بندرعباس، هدف تعمیرات نیمه اساسی 
واحد یک بخار را رفع موانع تولید در جهت بالا بردن راندمان و افزایش تولید و آمادگی 
برای پیک تابســتان آینده عنوان کرد و افــزود: در این برنامه عملیاتی، در خصوص 
تعمیرات لانگستروم ها، تعویض کامل بسکت های میانی شماره یک صورت گرفت 
و شستشوی شیمیایی کندانسور و جت پرشر، رفع گرفتگی و رسوب زدایی کولرهای 
سیکل، تعمیرات لوله های معیوب کف کوره، در مرحله تخریب سیمان سر درام، رفع 
نشــتی های دود انجام و در بخش بدنه ی بویلر، عایق ها و ورق های کانال خروجی 

G.R.fan بازسازی و ترمیم شد.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس اضافه کرد: انجام تســت هیدروتست های باندل های 
ریهیت گرم و سرد، جهت رفع مشکل خلا، تعمیر دیفیوزرهای مشعل های سوخت، 
تعویض و تعمیر درین والوهای هیترهای فشارقوی، بررسی پره های ردیف ۵ و۶ و 
بازدید یاتاقان های توربین و ادامه روند کار پس از دمونتاژ و تمیزکاری قطعات باز شده، 

سنگ زنی استالایت های توربین و تست های غیر مخرب انجام  شد.
محمودی خاطرنشان کرد: در بخش های دیگر نیز، تست ترانس های واحد و تعویض 
ذغال ژنراتور و ترمیم اسلیپ رینگ آن، اجرای پروژه بروزرسانی کنترل سطح هیترها و 
سرویس و بازدیدهای دوره ای و پرمیت های واحد طبق برنامه زمان بندی  به پایان رسید.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس، اتمام جت پرشــر ژنراتورساید کندانسور، دمونتاژ و 
مونتاژ پوسته بالایی یاتاقان، نشت یابی کولرهای ژنراتور، اندازه گیری سیل بابیتی سمت 
توربین، عملیات نشت یابی هیترهای فشارقوی، دمونتاژ و مونتاژ مشعل های سوخت 

را از دیگر اقدامات مهم در این تعمیرات برشمرد.
محمودی در پایان یادآورشد: مدت زمان انجام این عملیات ۶۰ روز بود، که پس از به 
مدار آمدن این واحد، ۲۷۰ مگاوات ساعت انرژی به شبکه سراسری افزوده شد. نیروگاه 
بندرعباس با دارا بودن ۴ واحد بخار و ۲ واحد گازی به ظرفیت ۱۳۲۰ مگاوات نقش 

مهمی در پایداری شبکه سراسری برق ایفا می کند.

مشارکت مردمی در جامعه 
 باید فراگیر شود

اقتصاد کیش-  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، گفت: بهره 
گیری از ظرفیت های مردمی بسیاری از موانع توسعه کشور را مرتفع می کند و می طلبد 

بهره گیری از مشارکت مردمی در جامعه فراگیر شود.
احسان کامرانی در جلسه شورای توسعه تشکل های استان هرمزگان  با حضور ویدئو 
کنفرانسی فرمانداران و دکتر رادان معاون تشکل های سازمان امور اجتماعی کشور با 
اشاره به اهمیت تشکل ها و سازمان های مردم نهاد، عنوان کرد: تشکل های اجتماعی 

به عنوان یک ظرفیت مهم می توانند پل ارتباطی مهمی بین مردم و حکمرانان باشند.
وی افزود: تشکل های اجتماعی و سازمان های مردم نهاد در دولت جایگاه ویژه ای 
دارند و رئیس جمهور بر بهره گیری از ظرفیت های مردمی برای پیشبرد امور کشور 

تاکید دارد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: با توجه به نقش 
مهم تشکل های اجتماعی اعم از سمن ها و گروه های جهادی در رفع موانع توسعه 

کشور تقویت این استعداد در استان هرمزگان با جدیت دنبال شود.
کامرانی گفت: مشارکت های اجتماعی در بخش های مختلف در جامعه نهادینه شود 

و در تحقق این مهم تشکل های اجتماعی نقش بسزایی دارند.
وی در همیــن خصوص، اظهار کرد: نقش، جایگاه و ماموریت های تشــکل های 

اجتماعی در جامعه نهادینه گردد تا مردم بیش از پیش با این ظرفیت آشنا شوند.
معاون سیاســی امنیتی و اجتماعی اســتانداری هرمزگان تصریح کرد: تشکل های 
اجتماعی در قالب ماموریت های محوله، امور را به پیش ببرند و شبکه سازی در این 

بخش از اهمیت بسزایی برخوردار است.
کامرانی افزود: عملکرد و اقدامات تشکل های اجتماعی در بخش های مختلف اطلاع 
رسانی شود تا مردم بیش از پیش با فعالیت های سمن ها و گروه های جهادی فعال در 

این حوزه آشنا شوند.

معاون استاندار هرمزگان:

ورود به حریم چاه ها و محل تامین 
آب شرب یک تهدید بالقوه است

اقتصاد کیش-   مدیرعامل آب و فاضلاب 
هرمزگان گفت: ورود به حریم چاه ها و محل 

تامین آب شرب یک تهدید بالقوه است.
عبدالحمید حمزه پور در نشست مشترک 
با مدیرکل دفتر بهداشــت آب و فاضلاب 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور و 
مرکز بهداشت استان هرمزگان که با هدف 
بررسی وضعیت کیفیت آب استان هرمزگان 
برگزار شد با اشاره به اینکه آبفا نسبت به کیفیت 
آب تولیدی و توزیعی مردم استان حساسیت 
ویژه ای دارد، گفت: طرح های توسعه ای در 
حال اجرای آبفا با هدف ارتقای کیفیت آب 
است که هر چه زمان به جلوتر می رود شاهد توزیع آب با کیفیت تر از لحاظ بهداشتی هستیم.
وی ادامه داد: استفاده از ظرفیت آب شیرین کن ها باعث شده تا در فرایند شیرین سازی آب 

دریا، مردم از آب با کیفیت و بهداشتی بهره مند شوند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: در بخش فاضلاب نیز همان طور که 
متولیان بهداشت اذعان دارند، کیفیت پساب خروجی بهبود یافته که ان شالله با اتمام عملیات 
انتقال پساب فاضلاب به صنایع غرب بندرعباس شاهد ساحل زیباتری در مرکز استان 

خواهیم بود.
وی با اشاره به تهدیدات موجود اشاره کرد و گفت: ورود آلایندگی ها به حریم محل تامین 
آب شرب به عنوان یک تهدید و هشدار همواره به دست اندرکاران متذکر شده ایم و ضروری 

است در طرح های توسعه ای نسبت به احتمال آلودگی ها دقت شود.
به گفته حمزه پور، واگذاری زمین برای احداث مسکن در حریم چاه ها یک تهدید بالقوه 

است که می طلبد از واگذاری زمین در حریم چاه ها خودداری شود.
وی با اشاره به آلودگی اخیر نفتی دریا افزود: این آلودگی باعث شد تا ۵۰ درصد ظرفیت آب 
بندرعباس را برای چند روز از دست دهیم و خاموشی چند روزه آب شیرین کن بندرعباس 
علیرغم مشکلاتی که در تامین آب بندرعباس بوجود آورد به دلیل اهمیت کیفیت آب مورد 

نیاز مردم، آب شیرین کن را از مدار خارج کردیم.
مدیرعامل آبفا ادامه داد: در این مقطع تمام توان خود را نیز به کار گرفتیم و نیاز آبی بندرعباس 

را از سد میناب تامین کردیم.
احمد منتظری مدیرکل دفتر بهداشت آب و فاضلاب شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور نیز در این نشست با تاکید بر نظارت منظم بر کیفیت آب تولیدی و توزیعی ادامه داد: 

در این زمینه باید حساسیت ویژه ای به خرج داد و با پایش منظم از کیفیت آب مطمئن بود.
وی با قدردانی از مشارکت آبفا و مرکز بهداشت استان در پایش کیفیت آب توزیعی در شهرها 
و روستاهای استان افزود: ضروری است زمینه های همکاری و ارتقای کیفیت آب از سوی 

مرکز بهداشت و آبفا جمع بندی و نسبت به رفع آنها اقدام کرد.
در این نشست همچنین دکتر ماشاالله مریدی معاون اجرایی و مدیر دفتر سلامت و محیط کار 
مرکز بهداشت استان هرمزگان با بیان اینکه نظارت مرکز بهداشت استان با هدف تحویل آب 
با کبفیت و عاری از هرگونه به مردم است، افزود: مبحث ایمنی آب در استان به طور جدی 
از سوی مرکز بهداشت استان در حال پیگیری است که با همکاری آبفای استانایمنی آب در 
بعضی از مناطق روستایی مورد هدف ارتقا یافت که امیدواریم روستاهای بیشتری مشمول 
این مبحث شوند.   به گفته وی، استفاده از آب های راکد و آب انبارها، کمبود بارندگی و...  از 
جمله تهدیداتی هستند که کیفیت آب را مورد تهدید قرار داده است که توسعه شبکه آبرسانی 

باعث می شود استفاده از این آب ها کاهش یابد.
مریدی در عین حال اضافه کرد: مرکز بهداشت در این زمینه با کلرزنی منظم تلاش کرده تا 

تهدیدات میکروبی این آب ها را کاهش دهد.

مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان:

 اقتصاد کیش   -  مدیرتعاون روستایی هرمزگان گفت: از ابتدای سالجاری تاکنون 
بالغ بر ۴۵ هزار و ۷۳۷ تن آرد روستایی بین نانوایان و روستاییان هرمزگان توزیع شد. 
عیسی برخورداری در تشریح این خبر، افزود: از مهمترین مزایای توزیع آرد، تنطیم بازار، 
توزیع عادلانه آرد روستایی، توزیع به موقع و با نرخ کم بین اقشار روستایی و عشایری، 

شبکه توزیع گسترده، کاهش تردد روستاییان به شهر است.
مدیرتعاون روستایی هرمزگان افزود: اتحادیه و شرکت های تعاونی روستایی در سیزده 

شهرستان استان آرد را با نرخ ۴۵ تا ۵۵ هزار تومان توزیع می کند.

مدیرتعاون روستایی هرمزگان خبرداد:

توزیع ۴۵ هزار تن آرد روستایی 
بین نانوایان و روستاییان هرمزگان

ثبت نام ۹۹ درصد هرمزگانی ها برای دریافت 
کارت ملی هوشمند

اقتصاد کیش-    مدیر کل ثبت احوال استان هرمزگان گفت: کمتر از یک درصد از 
هرمزگانی ها برای دریافت کارت ملی هوشمند نام نویسی نکردند. 

ابراهیم هویدا در تشریح این خبر، با بیان اینکه این افراد با مراجعه به دفاتر پیشخوان 
دولت می توانند برای دریافت کارت ملی هوشمند نام نویسی کنند، افزود: متقاضیان 
می توانند با وارد کردن کد ســتاره ۴ ســتاره ۶۰۹۰ مربع پیگیر صدور کارت ملی 

هوشمند باشند برای دریافت کارت ملی هوشمند نام نویسی کنند.
مدیرکل ثبت احوال اســتان هرمزگان خاطرنشان کرد: متقاضیان بعد از دریافت 
پیامک می توانند به محل مشــخص شــده مراجعه و کارت ملی هوشمند خود را 

دریافت کنند.
وی با اشاره به اینکه افرادی هم که رسید ثبت نامشان مفقود شده می توانند به دفاتر 
پیشخوان دولت مراجعه کرده و رسید مجدد دریافت کنند، تصریح کرد: کارت های 

ملی هوشمند منقضی شده هم تا اطلاع بعدی معتبر است.
مدیرکل ثبت احوال استان هرمزگان در پایان عنوان کرد: ۲۵ دفتر پیشخوان دولت 

و اداره های ثبت احوال شهرســتان ها آماده خدمات رســانی به شهروندان در این 
خصوص هستند.

مدیر کل ثبت احوال استان هرمزگان  عنوان کرد:


